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Uprzejmie informuję, że na L sesji Rady Miejskiej 24 czerwca 2021 r. w punkcie 

„Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Zbigniew 

Kajpus poruszył następujące kwestie: 

1) Zaapelował o podejmowanie starań, aby w centrum Miasta pojawiało się więcej zieleni. 

Wyjaśnił, że obecność drzew i krzewów obniża temperaturę otoczenia oraz tworzą cień. 

Wyraził opinię, że w Tarnowie brakuje wysokich drzew, parków usytuowanych 

w centrum, skwerów, miejsc z trawą dywanową, na której można odpocząć, 

a tarnowskie parki znajdują się z dala od centrum. Radny dodał, że takie skwery 

powinny znajdować się przy liceach, Państwowej Wyższej Szkole Zawodowej i w innych 

często uczęszczanych rejonach. 

Przedstawiony apel poparł radny Mirosław Biedroń. 

2) Poinformował, że przy wyjeździe z ulicy Księdza Indyka w prawo w kierunku centrum 

Tarnowa wykonanie manewru skrętu wymusza częściowy wjazd na lewy pas ruchu 

ulicy, w którą skręca samochód. Jako kolejny przykład miejsca, w którym dochodzi 

do tak niebezpiecznych sytuacji wskazał skręt z ulicy Orkana w kierunku ulicy 

Marusarz. I tu jest moje takie pytanie: dlaczego tak się dzieje? Czy to są jakieś, 
nie wiem, budowlane wymogi? Czy tak są projektowane? Jaki jest powód, że przy 
realizacji modernizacji, przebudowy nowych już inwestycji po prostu tak to wygląda? 
Wydaje mi się, że to tak nie powinno być i powinien ktoś na to fachowym okiem spojrzeć, 
i ewentualnie w przyszłości eliminować takie inwestycje, takie fragmenty, 
aby je po prostu robić w bardziej bezpieczny sposób. 

3) Zaapelował o posadzenie większej liczby drzew na terenie zielonym pomiędzy pasami 

ruchu na alei Jana Pawła II. 
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